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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Ja by som sa chcel opýtať pána prednostu v akom stave je riešenie toho skateparku pri 

Kauflande, ktorý bol demontovaný, lebo opäť sa ma pýtali tí rodičia žiakov, keď vedeli, že 

bude zastupiteľstvo, že v akom stave to je, lebo nemajú informácie a vlastne ani ja. Či je 

nejaký konkrétny termín kedy to bude osadené naspäť. 

 

Mgr. Sovák: 

Spoločnosť Eurocapa 10 Slovensko sa nám ozvalo, majú poslať termíny v najbližších dňoch 

a bude rokovanie, ale je to na dobrej ceste. Nechcem nič urieknuť, uvidíme.  

 

Mgr. Pristáš: 

Čiže termín zatiaľ žiadny. 

 

Mgr. Sovák: 

Zatiaľ nám termín neposlali, prispôsobujeme sa aj im, pretože oni musia, z Čiech dochádzajú 

do Košíc, takže najbližšie termíny ak budú, pošlú, tak budeme reagovať, potom vás budeme 

informovať.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 

 


